

提款申請表格

Fund Withdrawal Request Form

日期
Date : _____

致 To: China Everbright Securities (HK) Ltd. 中國光大證券 (香港) 有限公司

由 From: Account No. 帳戶編號 : _____
Account Holder's Name 帳戶持有人名稱 : _____
Wealth Manager 客戶經理 : _____

請於本人以上之帳戶內提取 (總數) _____ 並代本人電匯至下列
Kindly withdraw from the above account (the sum) _____, and remit the same in
之指定銀行戶口內。
favour of the above name to the following bank.

匯款指示 Remittance

銀行及分行名稱
Name of Bank & Branch : _____

銀行地址**
Bank Address ** : _____

匯款路徑**
SWIFT Code ** : _____

銀行戶口號碼
Bank A/C No. : _____

銀行戶口名稱
Bank A/C Name : _____

收款人所屬國家**
Country of Beneficiary ** : _____

(**此等欄必須填寫，否則款項會因資料不詳而未能匯入指定帳戶。)

(** Mandatory fields to be completed, otherwise, the remittance may be failed due to incomplete bank information.)

謝謝 Thank you !

S.V.

簽名式樣 Authorized Signature(s)

備註 Remarks:

- 請清楚列明以上各項所須資料，以便代閣下將有關款項匯到指定帳戶。
Please state clearly all the above required information for our bank-in service for you.
- 如閣下申請本地或外地匯款服務，閣下需負責匯款所須之各項收費。
You will be liable to the service charge for CHATS payment and TT payment.
- 上述資料將可能交付轉款銀行作稽查之用。
The above information may be provided to processing bank(s) for compliance review.